
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen 18.04.2023. godine na sjednici Općinskog vijeća Općine Breznica koja je 
održana u prostorijama Općine Breznica. 
 Sjednica je sazvana putem elektroničke pošte Pozivom KLASA: 024-01/23-01/02, 
URBROJ: 2186-23-01-23-1 od 11.04.2023. godine. 
 
 Sjednici su nazočni: 

1. Tomislav Ledinski, predsjednik Općinskog vijeća, 
2. Ivan Andrašek, potpredsjednik, 
3. Nikola Podoljnjak, potpredsjednik, 
4. Jadranka Bahlen, 
5. Mario Marenčić, 
6. Nikolina Fišter,  
7. Petar Andrašek. 

 
Sjednici nisu nazočni vijećnici Ivana Lendl Trglačnik i Stjepan Brglez, koji su 

opravdali svoj izostanak. 
 

 Ostali nazočni: 
1. Stjepan Krobot, načelnik Općine Breznica, 
2. Stjepan Šafran, pročelnik, 
3. Marko Futač, viši referent i voditelj zapisnika. 

 
 Sjednica se tonski snima putem snimača (aparat AVerMedia ExtremeCap 910), o 

čemu su vijećnici upoznati. 
 
Sjednicu u 18:00 sati otvara predsjednik Tomislav Ledinski te pozdravlja sve prisutne. 

Predsjednik konstatira da postoji kvorum za donošenje odluka i potvrđuje da su svi vijećnici 
primili materijale za sjednicu poslane putem elektroničke pošte. 

 
Predsjednik otvara raspravu o zapisniku sa sjednice Općinskog vijeća održane 

23.02.2023. godine. 
Primjedbi na zapisnik nema te se zapisnik prihvaća jednoglasno. 

 
 Predsjednik predlaže dopunu dnevnog reda tako da se pod točku 8. stavi Pravilnik o 
jednostavnoj nabavi roba, usluga i radova Općine Breznica. Dosadašnja točka 8. Ostala 
pitanja i prijedlozi postaje točka 9. dnevnog reda. 
 Predsjednik Općinskog vijeća Tomislav Ledinski predlaže dnevni red s navedenom 
dopunom: 

 
D N E V N I   R E D 

 
1. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Breznica za 2022. godinu, 
2. Odluka o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Dječjeg vrtića Pčelica Bisag, 
3. Odluka o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u DV Pčelica Bisag za pedagošku 

godinu 2023./2024., 
4. Odluka o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Breznica, čkbr. 297/5 k.o. Bisag, 
5. Odluka o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Breznica, čkbr. 319/10 k.o. Bisag, 
6. Odluka o grobnim naknadama i grobnim uslugama za groblje u Bisagu, 



7. Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u 
neotuđivom vlasništvu Općine Breznica: 
- NC „Breznica - Andrašeki“ u Breznici, 
- NC „Breznica Šargači“ u Breznici, 
- NC „Jales Breznički“ u Jalesu Brezničkom, 
- NC „Jales Breznički – Korši“ u Jalesu Brezničkom, 
- NC „Podvorec“ u Podvorcu, 
- NC „Bisag – Vaga“ u Bisagu, 
- NC „Bisag – Ivok“ u Bisagu, 

8. Pravilnik o jednostavnoj nabavi roba, usluga i radova Općine Breznica, 
9. Ostala pitanja i prijedlozi. 

 
 Dopunjeni dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 1) 
Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Breznica za 2022. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se Godišnji izvještaj malo razlikuje u odnosu na rebalans Proračuna donesen u 
prosincu. Ukratko navodi značajnije stavke u Godišnjem izvještaju za prihode (porez na 
dohodak, prirez, tekuće i kapitalne pomoći, komunalna i grobna naknada) te rashode (projekti 
modernizacije cesta i javne rasvjete, opremanje dječjih igrališta i uređenje domova, te 
održavanje komunalne infrastrukture). 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Breznica 
za 2022. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Breznica za 2022. 
godinu je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 2) 
Odluka o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

Dječjeg vrtića Pčelica Bisag 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
pojašnjava da je potrebno donijeti novi Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada vrtića 
radi usklađivanja s novim Zakonom o predškolskom odgoju. Najznačajnije promjene u 
odnosu na važeći Pravilnik odnose se na ravnatelja vrtića, kojeg po novom Zakonu imenuje 
načelnik, i to na mandat od 5 godina. Također je potrebno povećati broj odgojitelja u vrtiću s 
četiri na šest, budući da je u vrtiću sada osnovana i treća odgojna skupina. Pročelnik 
napominje da sam Pravilnik donosi Upravno vijeće po dobivenoj prethodnoj suglasnosti 
Općinskog vijeća. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Pčelica Bisag na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i 
načinu rada Dječjeg vrtića Pčelica Bisag je prihvaćena jednoglasno. 

 
 



 
Toč. 3) 

Odluka o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u DV Pčelica Bisag 
za pedagošku godinu 2023./2024. 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
pojašnjava da po članku 5. Pravilnika o upisu djece u vrtić Upravno vijeće vrtića donosi Plan 
upisa po kojem će se upisivati djeca u pedagoškoj godini. Kao i kod prethodne točke dnevnog 
reda, da bi se Plan upisa mogao donijeti potrebna je prethodna suglasnost Općinskog vijeća. 
 Pročelnik obavještava Vijeće da je u vrtiću trenutno upisano 61 djece. Zbog nužnosti 
poštivanja državnog pedagoškog standarda po inspekcijskom nadzoru ove godine moći će se 
upisati samo četvero djece, i to djeca koja su trebala biti primljena prošle godine.  
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Ivan Andrašek, načelnik i 
pročelnik sudjeluju u raspravi o upisu djece i inspekcijskom nadzoru nad vrtićem. 
 Nema drugih pitanja ili primjedbi od strane vijećnika, te predsjednik daje prijedlog 
Odluke o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u DV Pčelica Bisag za pedagošku godinu 
2023./2024. na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u DV Pčelica Bisag 
za pedagošku godinu 2023./2024. je prihvaćena jednoglasno. 

 
Toč. 4) 

Odluka o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Breznica, 
čkbr. 297/5 k.o. Bisag 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da se ova i sljedeća točka dnevnog reda odnose na prodaju zemljišta koje je 
Općina naslijedila kao ošasnu imovinu. Radi se o česticama koje se nalaze između Lonje i 
autoceste, gdje tvrtka KG otkupljuje zemljište u poslovnoj zoni. Čestica 297/5 k.o. Bisag 
građevinsko je zemljište u poslovnoj zoni, i kao takvo Općina ga može temeljem članka 391. 
Zakona o vlasništvu i drugim stvarnim pravima prodati tvrtci KG po utvrđenoj tržišnoj cijeni 
bez provođenja javnog natječaja. Općina je izradila već elaborat kojim je utvrđena cijena 
zemljišta u iznosu od 2,96 €/m2. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Breznica, 
čkbr. 297/5 k.o. Bisag na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Breznica, čkbr. 
297/5 k.o. Bisag je prihvaćena jednoglasno. 

 
Toč. 5) 

Odluka o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Breznica, 
čkbr. 319/10 k.o. Bisag 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava da je čestica 319/10 k.o. Bisag također zemljište između Lonje i autoceste koje je 
Općina naslijedila kao ošasnu imovinu. Tvrtka KG je također zainteresirana i za kupnju ove 
čestice, ali budući da je u pitanju poljoprivredno zemljište koje se ne nalazi u poslovnoj zoni, 
morati će se provesti javni natječaj za prodaju ove nekretnine. Općina je već izradila i elaborat 
kojim je utvrđena početna cijena na natječaju od 1,82 €/m2 zemljišta. 



 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Breznica, 
čkbr. 319/10 k.o. Bisag na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Breznica, čkbr. 
319/10 k.o. Bisag je prihvaćena jednoglasno. 
 

Toč. 6) 
Odluka o grobnim naknadama i grobnim uslugama za groblje u Bisagu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da je potrebno pretvoriti iznose u važećoj Odluci iz kuna u eure. Također smatra da 
je nužno i povećanje iznosa naknada i usluga groblja. Iznosi da sva okolna groblja imaju više 
cijene i daje primjer cijena za groblje u vlasništvu Grada Zeline. Ovim prijedlogom iznos 
grobne naknade bi se povisio na 20,00 € godišnje po domaćinstvu za lokalne korisnike 
groblja, odnosno 10,00 € godišnje po grobnom mjestu za vanjske korisnike. 
 Načelnik dodaje da su korisnici groblja u Brezničkom Humu već plaćali znatno veće 
iznose, te da je financijski nemoguće održavati groblje iz sredstava koja se sada prikupe od 
grobne naknade. Smatra i da je trenutna cijena ukopa također preniska i da se ne radi o 
drastičnim povećanjima cijena. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o grobnim naknadama i grobnim uslugama za 
groblje u Bisagu na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o grobnim naknadama i grobnim uslugama za groblje u 
Bisagu je prihvaćena jednoglasno. 

 
Toč. 7) 

    Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom 
u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica: 

NC „Breznica - Andrašeki“ u Breznici, NC „Breznica Šargači“ u Breznici, 
NC „Jales Breznički“ u Jalesu Brezničkom, NC „Jales Breznički – Korši“ u Jalesu 

Brezničkom, NC „Podvorec“ u Podvorcu, NC „Bisag – Vaga“ u Bisagu i 
NC „Bisag – Ivok“ u Bisagu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
podsjeća da su slične odluke donese i na prošloj sjednici Općinskog vijeća. Radi se o 
najjednostavnijem načinu za rješavanje imovinskih odnosa za komunalnu infrastrukturu. 
Pročelnik objašnjava koje su to nerazvrstane ceste u pitanju. Dodaje i da postoji i problem s 
rješavanjem imovinskih odnosa za nerazvrstane cesta koje idu granicom Općine, a vlasništvo 
kojih Općina dijeli s drugim jedinicama lokalne samouprave. 
 Načelnik dodaje da će se na ovaj način izbjeći imovinski sporovi u vezi s cestama, što 
postaje sve češći problem pri izvođenju radova na cestama. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedloge odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim 
dobrom u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica: NC „Breznica - 
Andrašeki“ u Breznici, NC „Breznica Šargači“ u Breznici, NC „Jales Breznički“ u Jalesu 
Brezničkom, NC „Jales Breznički – Korši“ u Jalesu Brezničkom, NC „Podvorec“ u Podvorcu, 
NC „Bisag – Vaga“ u Bisagu i NC „Bisag – Ivok“ u Bisagu na glasanje. 



 
 Zaključak: Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u 
općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Breznica: NC „Breznica - Andrašeki“ u 
Breznici, NC „Breznica Šargači“ u Breznici, NC „Jales Breznički“ u Jalesu Brezničkom, 
NC „Jales Breznički – Korši“ u Jalesu Brezničkom, NC „Podvorec“ u Podvorcu, NC 
„Bisag – Vaga“ u Bisagu i NC „Bisag – Ivok“ u Bisagu su prihvaćene jednoglasno. 

 
Toč. 8) 

Pravilnik o jednostavnoj nabavi roba, usluga i radova Općine Breznica 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži dopunjenu točku dnevnog reda. Pročelnik 
objašnjava je potrebno donijeti novi Pravilnik zbog donesenih izmjena Zakona o javnoj 
nabavi. Zakonom nije točno određeno da li ga treba donijeti Vijeće ili načelnik, ali su ga 
uglavnom donosila predstavnička tijela JLP(R)S-ova. Iznosi u prijedlogu Pravilnika dani su u 
eurima i usklađeni sa Zakonom. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Pravilnika o jednostavnoj nabavi roba, usluga i radova 
Općine Breznica godini na glasanje. 
 
 Zaključak: Pravilnik o jednostavnoj nabavi roba, usluga i radova Općine 
Breznica je prihvaćen jednoglasno. 

 
Toč. 9) 

Ostala pitanja i prijedlozi 
 
 Načelnik izvještava Vijeće o aktivnostima od zadnje sjednice Općinskog vijeća. 
Potpisani su ugovori o sufinanciranju projekta izgradnje područnog vrtića u Breznici, izrade 
projektne dokumentacije za biciklističko-pješačke staze na području Općine i projekta 
uređenja i opremanja igrališta u Breznici. Na javne pozive prijavljeni su još i projekt 
modernizacije nerazvrstane ceste Breznica – Foti – Žeželj, projekt opremanja dječjeg igrališta 
vrtića u Bisagu te posljednja faza projekta modernizacije javne rasvjete. Također, od 
Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade osigurana su i sredstva za rad vrtića. U 
vezi održavanja komunalne infrastrukture, vremenske prilike u posljednje vrijeme nisu bile 
dobre za radove na održavanju cesta, a izvođač radova čišćenja kanala uz autocestu je 
napravio i znatnu štetu koju bi trebao sanirati. 
 Jadranka Bahlen predlaže da se znak za groblje u Bisagu pomakne jer je isti sada 
skriven iza drugog znaka. Načelnik odgovora da će se znak pomaknuti. 
 Načelnik obavještava Vijeće i o šteti koja je napravljena na prometnim znakovima 
zabrane parkiranja kamiona kod škole. Štetu je sada sanirala Općina, ali u buduće će se ići s 
prijavom policiji. Mario Marenčić, načelnik i pročelnik raspravljaju o parkiranju kamiona i 
šteti na parkiralištu kod zgrade Općine. 
 Ivan Andrašek postavlja pitanje da li se planira nabava dodatnih igračaka za igralište u 
Podvorcu iz natječaja za opremanje igrališta. Načelnik odgovara da je Općina već primila i 
sličan upit od Mjesnog odbora te da će se omogućiti dodatno opremanje igrališta. Pročelnik 
dodaje da se projekti koji su prijavljeni na natječaje odnose na sportsko igralište u Breznici i 
dječje igralište vrtića u Bisagu. 
 Načelnik dodaje i da se razmatra mogućnost da Županija prepusti dio zemljišta u 
Bisagu Općini za potrebe vrtića. Planira se povećanje zelenih površina vrtića, a u budućnosti i 
moguće izmještanje trafostanice. 
 
 



 Dovršeno u 19:00 sati. 
 
 
KLASA: 024-01/23-01/02 
URBROJ: 2186-23-01-23-2 
U Bisagu, 18.04.2023. 
 
 
 Voditelj zapisnika     Predsjednik Općinskog vijeća 
     Marko Futač             Tomislav Ledinski 


